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Oœwiadczenie skierowane do ministra œrodowiska Andrzeja Kraszewskiego

Od pewnego czasu docieraj¹ do mnie niepokoj¹ce informacje dotycz¹ce polityki kadrowej prowadzo-
nej przez dyrektora generalnego Lasów Pañstwowych Mariana Pigana. Podczas spotkañ z pracownika-
mi PGL LP oraz zwi¹zkowcami bardzo czêsto s¹ przekazywane niepokoj¹ce informacje dotycz¹ce zmian
kadrowych na kierowniczych stanowiskach w biurach RDLP oraz w nadleœnictwach. Moi rozmówcy
wskazuj¹, ¿e czêst¹ praktyk¹ jest odwo³ywanie z zajmowanych stanowisk kompetentnych, profesjonal-
nych pracowników, którzy wieloletni¹ prac¹ w PGL LP przyczynili siê do rozwoju Lasów Pañstwowych
i w ¿aden sposób nie uchybili przepisom, na podstawie których prowadzona jest gospodarka leœna. Wie-
lu spoœród zwolnionych pozostaje bez pracy i bez œrodków do ¿ycia.

Z informacji, które do mnie docieraj¹, wynika, ¿e w PGL LP wytworzy³a siê niepokoj¹ca praktyka
zwi¹zana ze zmianami kadrowymi. W miejsce odwo³ywanych pracowników powo³ywani s¹ ci, którzy po-
siadaj¹ „w³aœciwe” przekonania polityczne i odpowiedni¹ legitymacjê partyjn¹ – najlepiej partii
rz¹dz¹cej.

W zwi¹zku z tym proszê o odpowiedzi na nastêpuj¹ce pytania.
1. W których regionalnych dyrekcjach Lasów Pañstwowych dokonano zmian na stanowiskach dy-

rektorów i zastêpców dyrektorów w okresie 01.12.2007–15.06.2011. Proszê o przedstawienie szczegó³o-
wego zestawienia.

2. W których nadleœnictwach dokonano zmian na stanowisku nadleœniczego w okresie od
01.12.2007–15.06.2011. Proszê o przedstawienie szczegó³owego zestawienia w poszczególnych RDLP.

3. Ile postêpowañ s¹dowych i z czyjego powództwa toczy³o siê przed s¹dami pracy z udzia³em jedno-
stek Lasów Pañstwowych w okresie od 01.01.2008 do chwili obecnej?

4. Jakie rozstrzygniêcia zapad³y w postêpowaniach przed s¹dami pracy? Proszê o szczegó³ow¹ anali-
zê poszczególnych przypadków (nadleœnictwo, dyrekcja).
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